
SPF-seniorefira Näset Önnered

Protokoll från årsmöte den L mars 2023
'1. Mötets itpltnando.

Ordförande Gunilla Srnznteson hälsade aila välkomna och öppaade åtsmötet.

2. Val m ordrtir**drJär rnökt
TiIl ordförande för årsmötet valdes Bergt Woiffram.

3. Val au sekrcterarvJör miitet.
Tili sekretemte för fusmötet valdes Kari-Erik Admatk.

4- T/al m tr,fr pex*nrfirjasbri*g a» dagens prvtokall, tillika röstniknare.
Lis-Gret Grufstedt ach Elizabeth Betgström valdes att justera dagens protokoli.

5. Fråga om wötet ut$tsts i behörig tid.
Årsmcitet utlystes vid månadsmötea den 7:e december 2A22,t]ulhälsning i samband med
vårprogmmmets utdelande/utskick med post samt därcftet utlagt på hemsidan och via
veckomail.
Svaret var därför ia.

6. Fastställande au dagordning.
Dagordningen godkäades.

7. Beharudlircg aa s$relsens uerksarnhets- oth ekonomiska berättelse.
Gunilla redogjorde frir verksamheten under 2022 och eftersom pandemin i stort sett var över
kunde alla stfrelsemöten, månadsmötea ocb flen aktir,-iteter genomfötas enligt plan.
Leif Petterso* tedogiorde för å"tets intäl<ts- och kostnadsposter och att slutresuitatet blivit
bättre dn budgeten för2A22, ftämst beroende på exua trlldelning från Göteborgs stad"
Verksamhetsberättelsen och resultat- och balansräkningen godkändes.

8. Retisar*s berätteke.
Per-Årne Karlsson, som utfört revisionen, förecircg revisionsberättelsen och eftersom han
funait täkenskapertrayatli mycket god ordning tekommenderade han aasvarsftihet för
styrelsen.

Revisionsberättelsea godkiiades.

9. Fas*tätlan& av rvsultat- orh balansräkning.
Den i verksamhetsberättelsen bifogade tesultat- och balanstäkningea faststälides.

t0. Fråga om arusu*rtfrihetfir s$rulsens leclarnoter.

Stytelsen bevillades ansvatsfrihet för det gängnavetksamhetsårel Åmmötet tackäde styrelsen
och dess ordförande Gunilla för ett mycket gott genomfort verksamhetsåt.

? l. KostnadnrsäItningför sfinelse, rersisorer orh konninera*f aärdar.
Det föreslogs att kostnadsersättningaraa skali vara oförändrade töt 2023 så att otdfötacde,
kassör, sekreterare och mediemssekreterare vardera erhåller 999 kr, övriga styrelsemedlemmar
700 kr vardera samt kommitterade,lr.ärdar, revisot, valberedning och pensionärsråd va:dera
400 kr. Dubbla ersättningär skall ej utga för flera uppdrag.
Årsmötet besiut*de att bevilia kostnadsersättfugar efliigt det presenterade förslaget.



12. Matianer.
En motion har inkornmit och kommer att behandlas under punkt 25, övnga &ågor.

13. Fastställande au budgetfi* 2021.
Leif Pettetsson liåste upp budgeten f&2A23 som skickades ut ihop med årsrcdovisaings-
handlingarna.
Budgetet f& 2A23 godl«indes.

1 4- Verk samhetglan Jiir 202 ).
Guailla betonade vikten av aLt synliggöra SPF-Seniorema geflom att planera måog, och bra
aktiviteter, shiva veckomail och utfötlig hemsida sarnt även kontakt med våta medlernmar pet
telefon. Det fu också viktigt att tottsättaväwa nya medlernmar bl.a. genom ett bra program
föt verks amh etsäret 2023
Verksamhetsplanen godlcindes.

/ 5. Btsl*t otn års*aglftfor år 2024.
Årsavgiften till föreningen {ör är 2A24 t&eslogs oförändad till 290 kr"
Årcmötet godkände förslaget.

I 6. h-asfifålkndc a» antalet sgrelseledarnötr.
Foreslogs *tt antalet s§ztelsemedlefi[nar skall vara oförändrat 9 personer inklusive ordfötande
sämt ätt några suppleånter inte skulle utses. Då en t,jnkt person nyligen avsagt sig
styrelseuppdraget fattades det en persorl. Bland rärrrarande medlernmar anmdlde då Roger
Mårsson sitt intresse för att bli stpelsemedlem. Efter att ha presenterat stg ndrmare och
berättat r:m sin bakgrund emottogs med glådje hans ansökan att komma med i s§'relsen.
Årsmötet godl«inde diirefter förslaget.

17. Val a» ordJ?irande,
Gunilla Svrantescn omvaldes till stytelseordförande på ett åt.

? 8. Val *a öwiga sgrelsekdamöter.
Tili ny stfrelseledamot på tyå år valdes Roger Månsson.
Irif Pettersson, Kitsten Åbrahamsson, Thure Bergström och Leif-Årne Bruhn omvaldes till
är2425.
Thomas Samuelsson, Rolf Land6n och Gunnat Mårtensson valdes föregående är pä *ä Lr
och kvarstår således till årcmötet 2824.

19. Val ay rydsor rctprktiw rtaisorssuppleant.
Tiil tevisor i ett år valdes Per-Åme Kadsson (omval) och till terrisotssuppleant i ett år valdes
Rolf Hammarströfir (omvai).

20. V*l tnt ombud till distiktsstänmajämne szQ$eanter.
Distriktet har ändrat antal deltagare så att vfu förening får delta med 4 ledamciter på
distriktsstämman den 29 /3 2A%. T'hure Bergström, Rolf Land6n, Thomas Samuelsson och
M*#t lCirstrom föreslogs delta vid stärnma1l.
Förslaget godkändes.

21. Val art ruprcsentanter i Pensianänrådu.
Som föreningens ombud i Pensioaiirsrådet föteslogs Marianne Dagetot och I-ars-Gritat
Kadsson.
Förslaget godkdndes.



22. Beslut om antal ledawöter i ualbtredningen,
Föreniagen har under ett par år inte haft någon valberedning men det bor vara 3 stycken.

23. Val av ualberedning.
Thomas Snmuelson föreslog attJan Oswan skall vata sammankallande för en kommande
valberedning.

24. Iruforntarion om »al till kowmittiier sawt värdar.
Beslutades attvalla folande kommitt6er och ombud:

Bridge
Frislwård
Hemsida
Medlemstegistet
Kotta ptomenader
Långa promenader
Ptogramkommittå

Resor
Studiebesök
Trafikombud
Yärdat
Cafd fiir ensamhet
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BirSt Bjrlrsell
Mimrni Yelin-Samuelson
Britt'§fernlundh
Solveig Fure
Lennart I(ämefelt
Thomas Samuelson
Thomas Samuelson, Kirsten Åbrahamssoa och Gunilla
Fastling
Gunilla Swanteson och Leif Petterssoo
Thomas Samuelson
Leif-Årrre Bruhn
Gunilla Örn
Mimmi Velin-Samuelson

25. Awigafrågor
Motion från Mimmi Velin Samuelson om utbildning i hiikt- och lungräddaing (HLR) kistes
upp och friryan ställdes om föreningen i så fall skall stå för kostnaden eller om kostnaden
skall betalas av de som deitager i denna utbildning. Stämman sade ja till att utbildningen
genomförs mefl genom handuppräckning bland årsmotesdeltagarna konstaterades att flertalet
av medlemmarna ansåg att deltagarna siälva står för kostnaden.

26. A»slut*ing.
Mötesordföranden Bengt §folffram ftamförde ett hirirtligt tack för förtroendet att äter filtt
leda årsmötet och speciellt tack tiil stytelsen, kommitterade och övriga firnktianärer som lagt
ner mycket arbete för.vär trivsel och önskade dem lycka till med det nya arbetsåret.
Bengt avslutade därefter årsmötet.

Gunilia avtock*de ordföanden och sekreterarcn för årcmötet med vat sin vinflaska och
tackade därefter för förtrcendet att åter bli omvald till ordförande och ett särskilt tack föt eff bra
engagerande samarbete med stytelsen och övriga funktionärer.

{}s,n*fuffiarå,r,
V"r,gt $oEfr^* l'
(Ordfotande)

Justetas:
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